

PROTOKOLL STYRELSEMÖTE ÖSTSVENSKA FRIIDROTTSFÖRBUNDET

Datum: Torsdag 11 april 2024 kl. 19:30-21:00. **Plats:** Digitalt via Teams.

Närvarande: Ulrika Pizzeghello, Monica Randström, Stefan Mattsson, Olivia Hansén, Peter Håkansson, Lars Molin, Fredrik Schölin, Linda Kjellberg.

Personal: Nadja Casadei, Markus Andersson.

Frånvarande: Marina Karlsson.



§ 1. Mötets öppnande

a) Val av justeringsperson - Olivia.

b) Godkännande av dagordning - Dagordning godkändes med tillägg av 8 c) och d).

c) Föregående protokoll - Inga ytterligare synpunkter.

§ 2. Genomgång av uppdragslistan

Parafriidrott: Ingela Nilsson har tackat ja till att vara med oss och bolla idéer med syfte att inspirera föreningar jobba med parasport. Markus har lagt in en flik på hemsidan om Parafriidrott.

Utredning DM: Inget nytt att rapportera nu.

§ 3. Rapport från Förbundsårsmötet i Uddevalla – Markus, Peter

Bland styrelseförslagen nämnvärt att de nya stadgarna godkändes men med ändring att distrikt fortsatt ska ha rätt att lämna in motioner och nominera personer till val, som vi ville.

Normalstadgarna för distrikt kommer uppdateras, något för oss att titta på och föreslå uppdatering till vårt årsmöte 2025. Vi behöver även se över processen för att utse våra ombud för att om möjligt bli klara tidigare. Styrelseförslaget om åldesgräns vid SM presenterades ottydligt så förvirring rådde på mötet. Vår motion om hur valberedningen utses bifölls inte, men förbundsstyrelsen fick ändå i uppdrag att se över processen och återkomma med ett förslag till nästa Förbundsårsmöte.

Angående valen inget särskilt kring styrelseposterna, däremot kring valberedningen där fler kandidater än platser nominerades, här bytte vi kandidat till Johanna Green som blev invald.

§ 4. Ansvarsfördelning - Ulrika

Ulrika delade dokumentet som skickats ut inför mötet, vi gick igenom det och Ulrika genomförde direkt uppdatering. Sen beslutade vi att godkänna det. Se bilaga.

Angående den "Friidrottsgala" vi planerar att ha på kvällen vid Höstmötet fick de ansvariga personerna (Nadja, Lars, Stefan, Olivia) i uppdrag att komma med förslag på priskategorier och kriterier som föreningarna ska kunna nominera till, till nästa styrelsemöte.

§ 5. Sammansättning av kommittéer + aktuellt – Fredrik, Olivia, Monica, Markus, Nadja

Kommittéledamöter fastställdes enligt bifogad lista. Uppdateringar nu på mötet var att Martin Söderberg tillkommer i tävlingskommittén och Ingemar Hedin plockas bort. Markus frågar Martin Joabsson om han vore intresserad av ordförandeposten. Rollfördelning inom respektive kommitté får kommittéerna diskutera och besluta själva.

Aktuellt

Veteran – har möte nästa vecka.

Ungdom – fler medlemmar har sökts, särskilt killar, men ännu inte gett resultat. Hjälptill. Kommittén planerar någon träff för unga ledare.

Utbildning – Erik jobbar på bra.

Tävling – GM-möten igår (med andra distrikt) och nästa vecka (inom Östsvenska). Kommittémöte om någon vecka, problem/utmaning att få klart Lag-UDM nu i Ingemars frånvaro.

Löpning – Samarbete planeras med tävlingskommittén framöver kring DM i löpning.

§ 6. Ekonomin – Markus

Rapport utskickad ihop med kommentarer, Markus gick igenom. Oklart om vi ska fortsätta med foton från Deca Text&Bild, kostar 10 tkr/år och vi använder färre numera.

§ 7. Verksamheten – Nadja

Redovisning är inskickat till SFIF vilka "projekt" vi avser att genomföra för de 110 tkr extra återstartsmedel vi får i år.

GM-utvärdering Malmö genomfört ihop med Tjalve FIF.

Tält med Östsvenska-tryck planeras att köpas in, tre väggar för ca: 10 tkr. Även beachflaggor och där kanske vi kan använda medel inom Woodland Trail-projektet.

Nadja deltar i RF-SISU möten med andra idrotter då och då.

Löpklassikern, planeringsgrupp har haft möte.

Hugo Lewin-priset på hela 70 tkr till någon Ung ledare (-32 år), nomineringar ska vara inkomna senast i maj. Ungdomskommittén fick i uppdrag att komma med förslag.

RF-SISU har möte om finansiering 29 april.

SFIF vill ha hjälp att marknadsföra USM parafriidrott i Uppsala 14-16 juni.

Ansökan ledarutmärkelse silvermedaljen till Finspång AIK:s Anders Oskarsson är inskickad till SFIF.

§ 8. Övrigt

a) RF-SISU årsstämmor

Vi har deltagare på alla tre: Småland – Ulrika, Östergötland – Fredrik (han lämnade nu en kort rapport), Blekinge – Martin+Linda.

b) Styrelsemöte i samband med DM-helgen i Habo

Blir nog under söndagens tävlingstid.

c) SDF-översyn – Ulrika

Ulrika lämnade en kort lägesrapport. SFIF bjuder in till ett möte 29/4 kl. 20.00-21.30 som Markus och Peter satte upp sig på att delta på.

d) GM-möte 10/4 rapport – Peter

Var en del brister i Malmö. Förslag att höja deltagaravgiften till 100 kr/start. Deltagarpoängen vill vi stryka men Skåne ha kvar, kan nog bli att taket på max tre deltagare som ger placeringspoäng stryks så att fler placeringspoäng delas ut och att deltagarpoängen således minskar i betydelse.

§ 9. Nästa möte

Tisdag 14 maj 19.30-21.00 via Teams.

Uppdragslista Östsvenska Friidrottsförbundet

Datum/§	Att göra	Ansvarig	Senast
2/3 §7	"Utredning" DM, diskussionsunderlag/förslag till HM	Tävlingskommittén, Markus	
11/4 §4	Gala-priser vid HM: Förslag på priskategorier och kriterier	Nadja, Lars, Stefan, Olivia	7/5
11/4 §7	Förslag på nominering av Ung ledare till Hugo Lewin-priset	Ungdomskommittén	7/5